

PUBLIC NOTICE
SAINT JOHN HARBOUR BRIDGE (H290)
EASTBOUND (ROUTE 1)
ONE LANE CLOSURE

The Department of Transportation & Infrastructure wishes to advise the motoring public that the eastbound lane of the Harbour Bridge (Route 1) will be reduced to one lane on **Sunday, August 13, 2017** from 8:30 am to 2:00 pm. This lane closure is necessary to accommodate Marathon by the Sea on the bridge. Signage will be in place.

The Department of Transportation & Infrastructure apologizes for any inconvenience this may cause. The Department reminds motorists to reduce speed and drive safely.



District Engineer
District 04 – Saint John

AVIS PUBLICQUE
PONT HARBOUR (H290)
RÉDUIT À UNE VOIE
DANS LA DIRECTION DE L'EST

Le ministère du Transport et de l'Infrastructure souhaite informer les automobilistes que le Pont Harbour sera réduite à une voie dans la direction est (route 1) à partir du **dimanche, 13 août, 2017** de 8h30 à 14h00.

Cette fermeture est nécessaire afin d'accommoder le Marathon by the Sea sur le pont. Des panneaux de déviations seront en place. Le ministère rappelle les automobilistes à réduire leur vitesse et de conduire prudemment.



Ingénieur de District
District 04 – Saint John

